
Zápisnica 
z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 26. júna 2017 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Fridrich Buzáš, Pavol Kostolník, Mária Ábelová, Jana Kiková, Andrea 
Vranková, Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Marián Vrabec, Jozef Gregor 
 
Počet prítomných občanov: jedenásť 
 
1/   Otvorenie zasadnutia 
2/   Schválenie programu rokovania 
3/   Procedurálne otázky 
4/   Informatívna správa starostu obce 
5/   Kontrola plnenia uznesení 
6/   Záverečný účet obce – správa hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 
7/   Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2017 a rozpočtové opatrenie k rozpočtu k 30.6.2017 
8/   Správa o finančnej kontrole – poskytnutie dotácií z rozpočtu obce za rok 2016 
9/   Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2017 
10/ Schválenie názvu novovytvorenej ulice (v golfovom areáli) 
11/ Dodatok č. 2/2017 k VZN č. 3/2016 o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev 
      a číslovaní stavieb na území obce Lužianky 
12/ Protipovodňové opatrenia v časti Korytov 
13/ Rôzne : ponuka na odvetranie zasadacej miestnosti; vybavenie kuchyne KD; žiadosť 
      o uloženie inžinierskych sietí p. č. 571/5; cesta pri rieke – Hlinka; cesta Športová; 
      Greguš – elektrifikácia ul. Teslova; detské ihrisko pri moste; zastávka MHD č. 8; 
      žiadosť o finančný príspevok 
14/ Diskusia 
15/ Návrh na uznesenie 
16/ Záver  
 
  
 Starosta obce otvoril druhé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Jozef Gregor a Pavol Kostolník. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení:  Milan Cabánek, Stanislav Beňo 
a Mária Ábelová. Program rokovania bol upravený nasledovne: za bod 5- Kontrola plnenia 
uznesení bol zaradený bod – Zmluva o službách vo verejnom záujme (ARRIVA NITRA) a za 
bod 9 – Plán kontrolnej činnosti na II. polrok bol zaradený bod – Uzatvorenie nájomnej 
zmluvy so ŽSR SR. Takto doplnený program rokovania poslanci OZ  jednohlasne odsúhlasili 
(všetci za). Poslanec Milan Cabánek požiadal poslanca Fridricha Buzáša, aby športová 
komisia predložila plán akcií aj s rozpočtom na tieto akcie na rok 2018. 
 
 Starosta obce v informatívnej správe informoval o zastávke pri železničnom priecestí 
na Topoľčany, o zastávke na Vinárskej ulici, o vybudovaní logistického centra pri fy 
Ematech-Technológie na Hlohoveckej ulici. Ďalej informoval o obytnej zóne v časti obce 
Holotka, kde skúpila pozemky firma, ktorá tam plánuje postaviť domy podľa PD obce. 
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Obecné zastupiteľstvo  vzalo na vedomie informáciu hlavnej kontrolórky obce ku 

kontrole plnenia uznesení.  
 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo   predĺženie  „Zmluvy o službách vo verejnom 

záujme, v mestskej doprave vykonávanej autobusmi, zo dňa 6. 3. 2007“  so spoločnosťou  
ARRIVA NITRA, a.s., Štúrova 72, 949 44 Nitra na obdobie do 31. 12. 2019.  
Zástupca fy ARRIVA NITRA uviedol, že zmluva by sa mala podpísať na obdobie dvoch 
rokov. Koncom roku 2018 alebo začiatkom roku 2019 prebehne tender, v ktorom bude 
vybraný prepravca. Poslanec Milan Cabánek chcel vedieť, či sa nám nenavýšia náklady na 
MHD, keď iné obce zmluvu s prepravnou firmou nepodpíšu. Zástupca fy ARRIVA NITRA 
uviedol, že sa obci náklady na prepravu nezvýšia. 
Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že zmluva bola fy ARRIVA NITRA predložená neskoro. 
K tomuto sa priklonil aj poslanec Pavol Kostolník, ktorý uviedol, že nebol priestor  na 
preštudovanie zmluvy. Zároveň uviedol, že určitý čas spoj č. 21 nechodil v pravidelných 
intervaloch, ale len každú hodinu. Chcel vedieť, ako sa bude tento stav riešiť. Zástupca fy 
ARRIVA uviedol, že nie je o tom informovaný, ale na obecný úrad zašle vyrozumenie. 
Poslanec Marián Vrabec uviedol, že nemáme inú možnosť, len zmluvu podpísať, nakoľko by 
bola zrušená MHD do Lužianok. 
Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo predĺženie  „Zmluvy o službách vo verejnom záujme, 
v mestskej doprave vykonávanej autobusmi, zo dňa 6. 3. 2007“  so spoločnosťou  ARRIVA 
NITRA, a.s., Štúrova 72, 949 44 Nitra na obdobie do 31. 12. 2019 (proti Kostolník, ostatní 
za). 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo záverečný účet obce. Poslanec Milan Cabánek 
uviedol, že záverečný účet obce bol prerokovaný vo finančnej komisii a tá odporúča 
záverečný účet schváliť. Obecné zastupiteľstvo schválilo celoročné hospodárenie obce za rok 
2016  (všetci za). 
 
  Obecné zastupiteľstvo schválilo prebytok rozpočtu v sume  1 341 522,91 EUR použiť 
na tvorbu rezervného fondu obce v plnej výške (zdržal sa Kostolník, ostatní za).   
 
            Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce za I. 
štvrťrok 2017 a stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu. 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  a  schválilo plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2017 
(všetci za).  
 
          Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočtové opatrenie  č. 1 na úpravu rozpočtu  
k 30. 6. 2017 (všetci za). 
Obecné zastupiteľstvo  vzalo na vedomie  informáciu hlavnej kontrolórky obce  o stave 
a vývoji dlhu obce. Dlh obce vo forme úveru je k 31.03.2017 vo výške  255 008,15 €, ktorý 
obec spláca od júla 2016. 
 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o finančnej kontrole poskytnutia 
dotácií z rozpočtu obce za rok 2016. Poslanec Milan Cabánek navrhol, aby bolo zvolané 
stretnutie organizácií a boli im vysvetlené pravidlá poskytovania dotácií. 

 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo „Plán kontrolnej činnosti na druhý  
polrok  2017“ (všetci za). 
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      Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a odsúhlasilo uzatvorenie „Nájomnej zmluvy  
č.  1-15128-NZ/2017“  s nájomcom Železnice Slovenskej republiky, Bratislava (všetci za). 
 
 

Obecné zastupiteľstvo schválilo predložený  návrh  názvoslovnej komisie pri OZ 
v Lužiankach pre označenie novovybudovanej  miestnej  komunikácie  a prijíma ho 
„Dodatkom č. 2/2017 k VZN č. 3/2016“. Názov novej ulice je „ Golfová“ (všetci za). 
 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  a schválilo „Dodatok č. 2/2017  k   VZN obce   
č. 3/ 2016  -   „O označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev a číslovaní stavieb na území 
obce Lužianky“   
 
Hlasovanie : 
Celkový počet poslancov :  9 poslancov 
Počet prítomných poslancov : 9  poslancov 
„Za“ hlasovalo:   9  poslancov  
„Proti“  hlasovalo :   0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:             0  poslancov            
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  podanie žiadosti o poskytnutie dotácie 
na „Protipovodňové opatrenia v časti Korytov“ za podmienok kompenzácie  všetkých 
nákladov, ktoré  vzniknú obci podaním žiadosti o NFP,  vrátane spoluúčasti financovania 
projektu (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o uloženie inžinierskych sietí na pozemku 

obce, p. č. 571/5  a žiada predkladateľa o upresnenie a skonkretizovanie podanej žiadosti 
(všetci za). 

  
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Róberta Greguša o elektrifikovanie 

Teslovej ulice v zmysle „Územného plánu obce“ a pozemnú komunikáciu, ktorá je súčasťou 
jeho pozemku, odovzdá obci za podmienok ostatných vlastníkov (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o sprístupnenie MK Športová  z druhej 

strany, ale nakoľko sa jedná o súkromný majetok, obecné zastupiteľstvo odporučilo 
žiadateľom jednať s vlastníkom nehnuteľnosti. 

 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť „Sestier Rodiny Panny Márie“, o finančný 

príspevok na úpravu plochy  na verejnom priestranstve, pred vstupom do ich areálu. Poslanci 
Marián Vrabec a Jozef Gregor uviedli, že o vydláždenie pred svojimi domami by mohli 
žiadať všetci občania. Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že nie je proti poskytnutiu finančnej 
čiastky na vydláždenie, ale potom pre všetkých obyvateľov na predmetnej ulici. Poslanec 
Milan Cabánek navrhol, aby obec poskytla aspoň určitú finančnú čiastku na úpravu a 
vydláždenie plochy. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní žiadosť neodsúhlasilo (za 
poskytnutie finančného príspevku Cabánek, Beňo, ostatní proti poskytnutiu). 

 
      Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a súhlasilo s predložením žiadosti o dotáciu na 
prístavbu MŠ Lužianky a úprava areálu MŠ Lužianky v zmysle  projektovej dokumentácie 
(všetci za).  
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Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo predložený návrh na základné vybavenie 
zrekonštruovanej kuchyne v KD a súhlasilo so zakúpením nového vybavenia pre kuchyňu 
(všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo požiadavku na vybudovania detského ihriska pri  
kamennom  moste  a odsúhlasilo, aby sem bol presunutý mobiliár z Materskej školy v 
Lužiankach a do MŠ bol zakúpený nový mobiliár (všetci za).  

 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a súhlasí s realizáciou stavby „Zberný dvor 
Lužianky“ v rozsahu  SO-01,  SO- 02, SO-03 v zmysle projektovej dokumentácie (všetci za). 
 
 Od 19.50 hod. do 20.00 bola prestávka. 
 
 V diskusii vystúpil Ľubomír Škorica, ktorý chcel vedieť, ako je to s kanalizáciou na 
Korytovskej ulici. Starosta obce uviedol, že bytovky na Korytovskej ulicu sa môžu napojiť na 
kanalizáciu golfového ihriska, ale musia si dať súkromne vypracovať projektovú 
dokumentáciu. 
Eva Szoradová ohľadom autobusovej zástavky pri priecestí na Topoľčany uviedla, že keď nie 
je možné zastávku vybudovať, treba hľadať iné alternatívy, ako zabezpečiť dopravu občanov 
z Holotky. Poslanec Pavol Kostolník navrhol, aby minibus zvážal občanov a bolo by potrebné 
zistiť časy, kedy by minibus chodil. 
Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť, ako sa využijú dve obecné nehnuteľnosti. Poslanec 
Milan Cabánek uviedol, že dom po Terézii Janíkovej schválili uznesením využívať ako 
pamätnú izbu. Pavol Kostolník navrhol, aby druhý pozemok s RD bol využitý ako 
parkovisko. K tomu názoru sa pripojil aj poslanec Marián Vrabec, ktorý uviedol, že dom je už 
starý a mal by sa zbúrať, a tak by sa vytvoril väčší priestor na parkovisko. Poslanci OZ sa 
dohodli na stretnutí ohľadne obhliadky obecných nehnuteľností. Stretnutie sa uskutoční  
30. 06. 2017 o 19.00 hod. 
Michal Hruška uviedol, že chodníky na Kajsi sú poprepadávané a je potrebné ich opraviť. 
Ďalej poukázal na chýbajúce sklá na zastávkach. Starosta obce uviedol, že sklá obec má, len 
nie sú nainštalované. Michal Hruška poukázal aj na komunálny odpad, ktorý dávajú občania 
do kontajnerov na cintorínsky odpad. Bolo by potrebné nainštalovať kamery. 
Mária Macánková chcela vedieť, prečo nie je možné vybudovať parkovisko pri zdravotnom 
stredisku. Starosta obce uviedol, že MUDr. Hečko parkovisko nechce vybudovať, a nemá to 
ani v podmienkach zmluvy. Mária Macánková ďalej chcela vedieť, koľko domácností je 
napojených na verejnú kanalizáciu. Starosta obce uviedol, že 62% domácností je napojených 
na kanalizáciu. 
Mária Macánková sa informovala o spotrebe pohonných hmôt na obecnom úrade, a či 
existujú výstupy, aká bola ich spotreba. Starosta obce uviedol, že môže kedykoľvek do 
výstupov nahliadnuť. 
Michal Šanta chcel vedieť, kedy sa bude budovať transformátor pre ulicu „Pri trati“. Starosta 
obce uviedol, že od 03. 07. 2017 sa začne s realizáciou elektrifikácie od Závodníkovej ulice 
smerom k uvedenej ulici. 
Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť ako sa budú riešiť nové miestne komunikácie, napr. 
k rodinným domom, ktoré postavila fy Sikwest. Starosta obce uviedol, že cesta je súkromná 
a obec tam nemôže komunikáciu vybudovať. Poslanec Pavol Kostolník ďalej poukázal na zlý 
stav chodníkov pri Urbaníkových, ako aj na potrebu vybudovať chodník pri železničnom 
priecestí na Topoľčany. Starosta uviedol, že chodník sa tam nedá vybudovať, lebo je to 
v pásme železnice. Poslanec Jozef Gregor navrhol, aby bola vypracovaná PD na chodník a tá 
sa následne dala na schválenie, resp. neschválenie ŽSR. 
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Poslanec Pavol Kostolník  poukázal  na státie motorových vozidiel pri jeho pozemku. Tieto 
ničia trávnik, ktorý zasadil. Poukázal aj na zlé státie motorových vozidiel na Kaplanovej ulici. 
Ďalej chcel vedieť, prečo sa zasypáva rybník na Korytove. Starosta obce uviedol, že rybník sa 
zasypával bez súhlasu majiteľa a na nasledujúci deň sa má uskutočniť stretnutie majiteľa a 
príslušných orgánov. 
Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že pri výstavbe Land Roveru vzniká množstvo prachu. 
Starosta obce uviedol, že cesty polievajú polievacie autá, no nie je to dostatočné, lebo je 
veľmi sucho. 
  

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil druhé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                                  Jozef Gregor             Pavol Kostolník                  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


